
 
 
 

VERGADERING 
 
 
 
 
 

 

   verslag: Verslag Sportraad 
vergaderdatum: 7/02/2024 

voorzitter: Michel Van Hofstraeten 
secretaris: Rika Rits 
aanwezig: Marc Martens, Michel Van Hofstraeten, Rita Mattheeussen, Mike Van Looy. 

waarnemers: Rika Rits, Charlotte Beyers 
verontschuldigd: Bart Van Hooydonck, Herman d’Ardenne, Glenn Broekhoven, Jan-Pieter De 

Pooter, Vanessa Bolsius. 

 
 

Deze sportraadvergadering vond digitaal plaats wegens het grote aantal verontschuldigingen. 
 
 

1. Goedkeuring en opvolging verslag vorige vergadering 
 
Het verslag van de vorige vergadering (28 november 2023) wordt nog doorgestuurd. 
 
De bestuursleden kaarten nogmaals hun bezorgdheid aan over de lage opkomst op de sportraadvergadering. 
Dit probleem werd al meermaals bekeken. Als oplossing werden de vergaderdata dan langer vooraf bepaald, 
maar toch is het probleem van de vele afwezigheden nog niet opgelost. 
 

 
2. Evaluatie Sporttafel 
 
Tijdens de vergadering van de sportraad werd de sporttafel geprezen als een groot succes. De presentatie door 
Bart werd als schitterend bestempeld. De aanwezigen luisterden actief en de verschillende sprekers, evenals de 
intermezzo's met de prijzenpot, zorgden voor een informatieve en afwisselende bijeenkomst. De sportraad kreeg 
een gezicht door het ludieke intermezzo met het welkomstwoord. De oproep voor extra vrouwen binnen de 
sportraad had vooralsnog geen respons opgeleverd. 
 
De deelnemers bleven ook na afloop van de vergadering lang napraten, wat aangeeft dat de avond in de smaak 
viel. Er was een zeer goede opkomst met veel aanwezigen. De opstelling met kleine tafels zorgde voor 
vertrouwdheid doordat deelnemers bij bekenden gingen zitten, maar dit beperkte de uitwisseling tussen groepjes. 
Hierdoor bleven deelnemers langer plakken, wat resulteerde in een hoge rekening voor drankverbruik en 
moeilijkheden bij het opruimen na afloop van de vergadering. 
 
De input en participatie met post-its leverde nuttige antwoorden op, vooral gericht naar de sportdienst toe.  
 
Opmerkelijk was dat de interesse in de prijzenpot vooral uitging naar het EHBO-materiaal en minder naar de 
topprijs Clubgrade van 1.000 euro. Er werd ook vermeld dat er een pleisterdispenser was achtergebleven. 
 
Enkele externe sprekers, zoals Charlotte van Uitpas en Lieve van Sport Vlaanderen, brachten waardevolle 
informatie. Er wordt door de sportdienst nog een mailing uitgestuurd ivm Uitpas als aanvulling van de pitch van 
de Uitpas coördinator Charlotte. 
 
De sporttafel vond plaats eind januari, wat in het algemeen als een geschikte timing werd ervaren. Echter, het 
was jammer dat er een maand later de Oppepper plaatsvond, waardoor er een overlapping was in de informatie 
en deelnemers mogelijk nogmaals dezelfde informatie zouden ontvangen. 



 

 
De sportraad overweegt om dit evenement jaarlijks te laten terugkeren, maar zal nagaan wanneer dit het best 
ingepland kan worden om overlapping met de jaarlijkse Oppepper te voorkomen. 
 
Financieel verslag (totale kostprijs 1.125,45 euro) 

- Drank OC 't Centrum  404,20 
- Catering Broosjes  584,00 
- Benodigdheden Klavertje vier 35,90 
- Catering Delhaize  58,38 
- Smartphoto uitvergroting foto’s 42,97 

 
 
3. Gala van de Brechtse sportsterren 
 
Rika neemt het draaiboek door en schetst de stand van zaken. 

- De kandidaturen worden goedgekeurd. Er dienen geen keuzes gemaakt te worden. Iedereen kan 
worden meegenomen. 

- De lijst van de vakjury wordt goedgekeurd. 
- Er wordt nog even rondvraag gedaan naar speciale genodigden die een prijs zouden kunnen 

wegschenken. De sportraad schuift volgende personen naar voor met een link naar professionele 
sportcarrière en een link met de gemeente Brecht (de sportdienst gaat hier verder mee aan de slag): 

o Daniella Somers 
o Quinten Mangelschots 
o Laurence Courtois 
o Erwin Lemmens (heeft in het verleden ook al een prijs weggeschonken) 
o Koen Embrechts (wereldkampioen beachvolleybal) 
o Dirk Van Tichelt 

 
 
4. Citymarketing: workshop merkarchitectuur logo Brecht - visie sportraad  
 
De gemeente Brecht is volop bezig met citymarketing. In deze fase van het project wordt de merkarchitectuur, 
specifiek het logogebruik, onder de loep genomen. De gemeente is niet op zoek naar een nieuw logo, maar wel 
duidelijke richtlijnen rond het logogebruik (bv bij organisaties vanuit de adviesraden). Op dinsdag 20 februari 2024 
van 18.00 tot 19.30 uur wordt er een workshop rond merkarchitectuur georganiseerd waar er vertegenwoordiging 
vanuit elke adviesraad wordt gevraagd. Ook het gemeentepersoneel (de respectievelijke consulenten van de 
verschillende domeinen) zullen aanwezig zijn. 
 
Aangezien er niemand aanwezig kan zijn vanuit de sportraad, zal de sportconsulent de visie van de sportraad 
meenemen: de sportraad is van mening dat zij het logo van de gemeente willen / kunnen gebruiken als zij iets 
zouden organiseren. 
 
 
5. Financieel verslag 
 
De goedkeuring van de jaarrekening 2023 werd via e-mail opgevraagd. Tijdens deze vergadering wordt deze 
goedkeuring bekrachtigd. De jaarrekening werd intussen doorgestuurd naar de financieel directeur en werd 
goedgekeurd. 
 
Stand van zaken van de rekening: 7.490,77 euro 
 



 

Volgende verrichtingen werd gebeurd: 
- Sporttafel 
- Teambuilding 

 
Worden nog verwacht: 

- Cadeaubonnen Sportgala 1.200 euro 
- Terugbetaling kosten Oppepper (Delhaize 58,38 euro) aan Rika (dit werd voorgeschoten ter plaatse). 

De factuur ging nog opgestuurd worden. 
 
 
6. Variapunten 
 
Oppepper 
Op donderdagavond 29 februari 2024 gaat de Oppepper, de vormings- en netwerkavond voor Brechtse 
verenigingen door in OC ’t Centrum. Een warme oproep aan de sportraders om ook mee deel te nemen. 
 
 
 
7. Volgende vergadering(en): 

 
- Vergadering Sportraad: maandag 4 maart 2024 om 20.00 uur op de sportdienst. 

 
 


